
OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC   
OBČINSKI SVET 
Ul. Vladimirja Dolničarja 2, 1356 Dobrova   
 
Štev.:    011-0005/2008-9 
Datum:  28.2.2008 
 
 

Z A P I S N I K 
8. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo 
27.2.2008 ob 19.00 uri v prostorih občine na Dobrovi.  
 
Prisotni svetniki: Franc Bradeško, Frank Breskvar, Bojan Demšar, Andreja Dolinar(do 
22.40), Filip Dolinar, Lojze Dolinar, Matjaž Dolinar, Cvetka Franko,  Marko Jovič, Simona 
Kostrevc,  Marjan Pograjc (do 23.37), Anton Potočnik, Viktor Prosen, Ana Zorc.  
 
Opravičeni svetniki: Filip Božnar, Franc Setnikar 
 
Ostali prisotni:  
župan Lovro Mrak  
Uprava: Tadeja Plestenjak, Helena Čuk, Boris Krnjajič, Jože Brezovec, Barbara Velkovrh, 
Aleksandra Bizjan, Mateja Tavčar. 
Predsednik KS Polhov Gradec, Dušan Mes, Gašper Tominc, Malči Božnar, Milka Bokal 
 
Župan je svetnike pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
Prisotnim je predlagal v sprejem naslednji dnevni red:    
 
1. Potrditev zapisnika 6. in 7. redne seje, 5. izredne seje 
2. Vprašanja in pobude svetnikov  
3. Poročila delovnih teles občinskega sveta 
4. Predstavitev projekta Blagajev simpozij v letu 2008  
5. Predlog za določitev višine enkratne pomoči za novorojence v občini Dobrova-Polhov 

Gradec za leto 2008 
6. Predlog za dvig izhodiščne cene komunalnega prispevka za leto 2008 
7. Predlog Pravilnika o ukrepih za razvoj podeželja na območju občine Dobrova- Polhov 

Gradec od leta 2008-2013 
8. Predlog občinskemu svetu za oblikovanje nove Notranjske pokrajine  
9. Sprejem sklepa o ustanovitvi društva LAS (lokalna akcijska skupina) Barje z zaledjem 
10. Razno 
     -  informacija v zvezi z vračanjem vlaganj v javno telekomunikacijsko omrežje 
     -  seznanitev s pobudo civilnega odbora proti legalizaciji policijskega strelišča  
 
Dnevni red je bil soglasno potrjen.  
 
AD 1. Potrditev zapisnika 6. in 7. redne seje, 5. izredne seje,  
 

6. redna seja:  
Zapisnik 6. redne seje je bil soglasno sprejet. 
 
7. redna seja 

- V. Prosen je pripomnil, da je se je njegovo svetniško vprašanje pod številko 92 
glasilo: Ali nastajajo nova divja odlagališča? Ali so pridobljena vsa soglasja za take 
posege v naravo?  

- A. Dolinar želi, da se pri 8. točki dnevnega reda natančno obrazloži njen glas, ki je 
pripravljen na podlagi tonskega zapisa seje: »Predlagan odstotek povišanja visok, 
zato še ne vem ali bom sklep podprla ali ne, predlagam pa, da se sklep dopolni s 
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popustom za starše iz naše občine, kot imajo to določeno na MOL-u (za 1. 
starostno obdobje 22% popusta, za 2. starostno obdobje in kombinirane oddelke 
15% popusta), hkrati predlagam, da se čas rezervacije, ki je sedaj 30 dni 
podaljša.« 

- L. Dolinar: Svetniško vprašanje pod številko 80 je zastavil M. Pograjc 
- Pri sklepu 71/8/7 je bil en vzdržan glas, tako, da je bil sprejet s 14. glasovi za, 

enim proti in enim vzdržanim.  
- M. Dolinar in F. Breskvar predlagata, da se v 5. točki dnevnega reda, pri besedilu 

razprave 1. amandmaja popravi besedilo, da se glasi »Med razpravo je 
predlagatelj amandmaja predlagal spremembo amandmaja. Na novo odprti 
postavki 1804 se zagotovi sredstva v višini 30.000€. 

- V. Prosen, želi obširnejšo obrazložitev vprašanja 75.  
Župan je obrazložitev dopolnil: Vodovodi se obravnavajo po KS. Z novimi zakoni 
so določeni tudi minimalni standardi za nadzor nad vodovodi, kar se bo uredilo v 
okviru režijskega obrata z zaposlitvijo strokovno usposobljene osebe. Na občinski 
upravi je v teku zbiranje ponudb za ureditev prostorov sedeža režijskega obrata in 
razpisa za zaposlitev strokovne osebe. Vodovodna infrastruktura ni povsod po 
občini napeljana po projektih, zato bo potrebno najprej urediti kataster. Po zakonu 
so vodomeri obvezni, v naši občini je še veliko gospodinjstev, ki plačuje porabo 
vode po pavšalni porabi. Šele s prenosom na režijski obrat, bo ugotovljeno 
dejansko stanje, ki bo podlaga za določitev cen priklopa. 
V Srednji vasi, kjer je lastnik brez soglasij dovolil nasipanje gradbenega materiala 
in zemlje. Nasip je visok 7 m, pod njem pa poteka glavni vodovodni vod za 
Srednjo vas.  
G. Potočnik je pripomnil, da je neurejen kataster vodovodne infrastrukture, ki je 
posledica naknadnega spreminja tras razlog, da okvare na vodovodnem omrežju 
pri šoli na Dobrovi niso uspeli sanirati v primernem času. 

- V. Prosen je pripomnil, da je potrebno odgovor na vprašanje št. 78 spremeniti 
tako, da se natančno obrazloži, da so bili prispevki občanov, naprej pobrane pet 
letne najemnine za grobove in akontacije za rezervacijo parcel. 

 
Zapisnik 7. seje je bil s predlaganimi popravki soglasno sprejet. 
 
5. izredna seja 
Poročevalka Mateja Tavčar 
Na podlagi okrožnice MŠŠ, ki predvideva, da OS pripravi mnenje za vsakega 
kandidata posebej, je bila pripravljena glasovnica. V sklepu 5. izredne seje so opisani 
povzetki mnenj svetnikov. Veljavna zakonodaja predpisuje, da Občinski svet poda 
mnenje o posameznem kandidatu na podlagi sprejemljivosti kandidata v širši okolici, 
tako oblikovana mnenja se posreduje Svetu šole. 
 
V razpravi so sodelovali občinski svetniki C. Franko, V. Prosen, M. Jovič L. Dolinar, M. 
Pograjc, M. Dolinar, bili so mnenja, da v sklepu ne bi bilo potrebnih podrobnih opisov 
mnenj pri posameznem kandidatu, da so z glasovnico podajali mnenja in ne 
konkretnih glasov, za posameznega kandidata in da je oblika tako oblikovanega 
sklepa lahko sporna. 
M. Jovič svojega glasu ni podal, ker vlog posameznih kandidatov ne pozna, saj ni 
sodeloval na predstavitvi kandidatov. 
M. Pograjc mi glasoval. Mnenje Občinskega sveta ni obvezujoče, kandidata na predlog 
Sveta šole potrdi MŠŠ.  
Svetniki so sprejeli zapisnik z naslednjimi glasovi. 
 
ZA: 11 GLASOV   PROTI: 1 GLAS  VZDRŽANI: 2 GLASOVA 
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AD2. Vprašanja in pobude svetnikov 

93 A. Potočnik 
Predlaga, da se na podjetje Snaga pošlje pobudo, za povečanje števila odvozov 
kontejnerjev, predvsem za papir. 

94 A. Potočnik 
Daje pobudo, da se nadaljuje z aktivnostmi za gradnjo izhoda iz avtoceste na 
Bokalcih, ki bo bistveno razbremenila promet ob konicah. 

95 C. Franko V kateri fazi je projekt kanalizacije v Brezjah? 
96 C. Franko Kakšne so lastninske zahteve za avtobusno postajo v Brezjah? 

97 C. Franko 
Prosi, da ji ga. Mateja Tavčar odgovori na dve vprašanji, ki jih je poslala po 
elektronski pošti. 

98 V. Prosen Predlaga, da se pri izvajalcu reklamira dela na cesti Osredek-Katarina. 
99 V. Prosen Zakaj seje občinskega sveta niso več v Polhovem Gradcu? 

100 V. Prosen 
V začetku leta 2006 je bila dana pobuda, da se statuti Krajevnih skupnosti 
uskladijo z veljavno zakonodajo. Zanima ga v kateri fazi so uskladitve. 

101 F. Breskvar 

Daje pobudo, da občinska uprava pripravi predlog rebalansa za leto 2008, z 
amandmaji vključenimi v rebalans za leto 2007 ki niso bili realizirani. Predlog 
rebalansa naj se uvrsti na sejo občinskega sveta. 

102 F. Breskvar 

Iz zabeležke sestanka na MOP v zvezi z gradnjo zadrževalnikov (dopis št.: 350-
12-3/2005-BaB) je zapisano, da je MOP v novembru naslovil na Župana dopis z 
željo po predstavitvi projekta na OS. Zanima ga zakaj predstavitve še ni bilo? 

103 F. Breskvar 

g. Stane Košir, Briše 18, se je obrnil nanj, ker naj bi podal pobudo za spremembo 
območja naselja – želi se priključiti občini Horjul. Zanima ga zakaj občan na 
pisno vlogo ni dobil odgovora? 

104 F. Breskvar 
Kdo je določil na katerem prostoru bo stal šotor pod katerim je drsališče v ŠRC 
Gabrje.  

105 F. Breskvar 

Zakaj sklepa o začetku priprave sprememb in dopolnitev dolgoročnega plana, ki 
je bil objavljen v našem časopisu ni obravnaval odbor za prostorsko planiranje? 
Predlaga, da se sklep umakne, v nasprotnem primeru bo sprožil ustavni spor. 

106 M. Dolinar 
Vlaga pobudo za pripravo rebalansa proračuna za leto 2008, ker amandmaji 
rebalansa za leto 2007 niso bili realizirani.  

107 M. Dolinar 
Daje pobudo za razgrnitev akta, ki spreminja namembnost zemljišč za gradnjo 
kirurške klinike. 

108 M. Dolinar 

17.10 2007 je podal pobudo (št.: 60) za pripravo poročila o denacionalizaciji 
Kulturnega doma Jakoba Trobca, na katero še ni dobil odgovora. S tem v zvezi 
ga zanima ali je KS še lahko lastnik premoženja, ali bi moralo lastništvo KS 
prevzeti občina. 

109 M. Dolinar 
Ali bo občina v primeru, da bo plačila okoljske takse oproščeno celotno območje 
občine, lahko izvajala investicije v kananizacije in jih vključila v NRP. 

110 M. Jovič 
Ponavlja svoje vprašanje: Kdaj bodo zamenjane azbestne vodovodne cevi na 
območju KS Dobrova? 

111 M. Jovič Kje so položene azbestne vodovodne cevi na območju občine? 
112 M. Jovič Zakaj niso izvedeni predlogi iz študije za umirjanje prometa? 
113 M. Jovič Ali je varnost zagotovljena le s postavljenimi prometnimi znaki v Gabrju? 

114 M. Jovič 
Želi, da se ga kot predstavnika stranke SD vabi na sestanke KS Dobrova, oz. 
sestanke, katerih vsebina se nanaša na celovit razvoj občine. 

115 M. Jovič Želi prejemati vabila na seje vseh občinskih odborov in komisij? 
116 A. Dolinar  Kako je z izvedbo študije varnosti v Podsmreki (pri Vrbajn)? 

117 B. Demšar 
Želi, da se mu pošilja vabila za seje odbora za komunalo in prostorsko 
planiranje. 

 
Odgovori: 
93 Odgovor je podal Boris Krnjajič: Podjetje snaga naj bi redno pregledovala kako polni 
so posamezni kontejnerji in podatke posredovalo na občino. Zaenkrat ni bilo zaznati, da 
bi se na določenih otokih prekomerno kopičili odpadki, zato prosi g. Potočnika, da 
posreduje natančne podatke o lokacijah, kjer nastajajo težave. 
 
95 Odgovor je podal Boris Krnjajič: Idejna zasnova je pripravljena, zemljišče za čistilno 
napravo odkupljeno, vendar nekateri posamezniki po zemljiščih katerih je predvidena 
trasa ne dajo soglasij, kar onemogoča trasiranje kanalizacije.  



 4 

 
C. Franko je predlagala, da se ji pošlje zapisnik sestanka iz katerega je razvidno kdo ne 
da soglasja za gradnjo kanalizacije preko svojih zemljišč. 
 
100 Odgovor predsednika pravno statutarne komisije g. A Potočnika: Krajevne skupnosti 
so bila s strani KS pozvane, da pošljejo statute. Do danes so statute poslale vse KS z 
izjemo Dobrove. Komisija bo statute pregledala in predlagala uskladitve z veljavno 
zakonodajo. 
 
103 Odgovor je podala M. Tavčar: g. Košir je pred dvema letoma dal pobudo za 
izključitev iz občine in priključitev k občini Horjul. Na podlagi njegove vloge in 
koordinacije med občinama je dobil pisni odgovor. 
 
104 Odgovor je podal župan: Mesto za postavitev drsališča in šotora je določil sam na 
pobudo in usklajevanje z društvom. Šotor pokriva drsališče, ki je postavljeno na že 
obstoječem balinišču. 
 
109 Odgovor je podal B. Krnajič: Odbor za prostorsko planiranje, gospodarjenje z 
nepremičninami in varstvo okolja je na svoji 4. seji 13.6.2007 sprejel sklep, da se 
operativni program korigira tako, da se za celotno občino pripravi program odvajanja in 
čiščenja komunalne odpadne vode. Tako pripravljen program, je potrdil občinski svet na 
svoji 6. seji in sprejel sklep o potrditvi operativnega programa odvajanja in čiščenja 
komunalnih odpadnih voda v občini. Sprejet sklep je podlaga dejstvu, da so v NRP-ju 
vključene le investicije v kanalizacije za leti 2007 in 2008. 
 
107, 108 Odgovor je podal M. Pograjc (predsednik KS Dobrova): Zamenjavo vodovodnih 
salonitnih cevi na območju KS Dobrova načrtujejo v dveh letih. Shematski prikaz kje so 
posamezne cevi priložene, pa si lahko zainteresirani ogledajo na sedeže KS. 
 
AD3 Poročila delovnih teles občinskega sveta 
 

Komisija za informacijsko družbo, M. Dolinar: 
- Obravnavala razpisa za gradnjo širokopasovnega omrežja, za katerega je 

predhodno potrebno ustanoviti javno zasebno partnerstvo.  
- Z odboroma za komunalo in prostor bomo poskušali uskladiti, da se ob gradnjah 

infrastrukture v občini, omogoči sočasna ureditev kabelske infrastrukture 
zasebnemu partnerju, ki bo izkazal interes za gradnjo širokopasovnega omrežja. 

- Pobuda za vključitev pametnih obrazcev na občinski spletni portal, vendar 
zaenkrat predlagane rešitve še niso dovolj enostavne za uporabo.  

- Priprava predloga za posodobitev turističnega zemljevida 
- V občini so vzpostavljene 4 e-točke. Lansko leto na Butajnovi, v Polhovem 

Gradcu, letos pa na Črnem Vrhu in Šentjoštu (kjer so se na razpis MG prijavili v 
okviru društva Silaq, plačilo DDV, ki na razpisu ni bil opravičljiv strošek je pokrila 
občina). 

- Pregled poročil OŠ, o uporabi video kamer, ki jih uporabljajo otroci pri filmskih 
krožkih 

Odbor za kulturo, A. Potočnik 
- Objavljen razpis za društva na področju kulture, za leto 2008. Letos so merila 

nekoliko poostrena. 
- Sprejet je bil sklep, za pripravo in sprejem rebalansa v letu 2008, na podlagi 

sprejetih amandmajev pri rebalansu 2007. 
- Člani odbora so pripravili predlog, da se pripravi proslava za kulturni dan na 

Dobrovi in v Polhovem Gradcu, vsakemu organizatorju se nameni 700€ za kritje 
stroškov organizacije. 

- Obravnava pobude dirigenta VIŠKE GODBE, da se poskuša tudi na Dobrovi 
organizirati godbo. 

Odbor za zdravstvo in socialo, S. Kostrevc: 
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- Obravnavali so vloge za dodelitev občinske socialne pomoči. 
- Odbor zbira informacije o možnostih organiziranja prve pomoči v občini. 
- Člani odbora so zavzeli stališče, da bo v občini potrebno urediti osnovno 

zdravstveno varstvo s podeljevanjem koncesij. 
Svet NAŠ ČASOPIS, S. Kostrevc 

- Pregled finančnega poročila za 2006 in 2007 (podatki zavoda in občinske uprave 
se razhajajo) 

- Člani sveta bodo naslednji teden izbirali novega odgovornega urednika časopisa. 
Odbor za komunalo, F. Bradeško: 

- Člani so obravnavali in potrdili izhodiščno ceno za izračun sorazmernega deleža 
opremljanja stavbnega zemljišča za leto 2008. 

- Obravnava vlog krajanov. 
 
Občinski svetniki so med predstavitvijo dela posameznih odborov in komisij predlagali in 
potrdili naslednji sklep: 
 
Sklep 77/1/8 
»Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme sklep, da se vsi zapisniki odborov 
in komisij posredujejo članom teh odborov in komisij najkasneje štirinajst dni po seji.« 
 
ZA: 14 GLASOV   PROTI: 0 GLASOV  VZDRŽANI: 0 GLASOV 
 
Odbor za šolstvo, predšolsko vzgojo, M. Pograjc: 

- Člani odbora so obravnavali poročilo o poteku investicij obeh OŠ in menili, da so 
roki izredno kratki, rokovnik predvideva pridobitev gradbenega dovoljenja v 
mesecu marcu in zaključek gradnje meseca oktobra. V Polhovem Gradcu naj bi 
potekal še denacionalizacijski postopek, ki lahko ogrozi pridobivanje gradbene 
dokumentacije. 

Odbor za prostorsko planiranje, gospodarjenje z nepremičninami in varstvo 
okolja, F. Breskvar: 

- Člani odbora so se seznanili s potekom Občinskega prostorskega načrta, ki ga 
izdeluje podjetje Locus, razgrnitev je bila predvidena za sredino januarja, sprejem 
akta na sredi leta 2008, vendar je bilo s strani MOP-a jasno opredeljeno, da mora 
občina v svoj OPPN vključiti tudi DLN zagotavljanja poplavne varnosti JZ dela 
Ljubljane. V kolikor to ne storimo, našega OPPN-ja MOP ne bo potrdil. Zato so 
člani odbora sprejeli dva sklepa: 
- Županu predlagajo, da 15.3.2008 skliče zbor krajanov, kjer bi se izpostavila 

problematika gradnje zadrževalnikov 
- Župan skupaj z Županom Horjula predstavi problematiko gradnje 

Ljubljanskemu županu. 
 
AD4 Predstavitev projekta Blagajev simpozij v letu 2008. 
Poročevalci: Malči Božnar, Milka Bokal in Viktor Prosen 
 
Letos mineva 200 let od prihoda grofa Blagaja v Polhov Gradec, 170 let od obiska 
saškega kralja Friderika Avgusta II in odkritja Blagajevega spomenika, 110 let odkar sta 
bili na Slovenskem zaščiteni prvi cvetlici (Planika in Blagajevka). 
 
Pripravljalni odbor si je letos zadal za cilj, da se obnovi spomenik Blagajevi roži, postavi 
tablo s prevodom besedila, v čast grofu Blagaju se postavi njegov doprsni kip ob 
Polhograjski graščini, ki ga je izdelal akademski kipar Edo Dolinar in pripravi znanstveni 
posvet o grofu Blagaju. Slovesno odkritje kipa bo združeno z občinskim praznikom. 
 
Za simpozij je razpisanih več tem, prijavljenih pa je že 25 strokovnjakov s 75 temami. 
 
Ocenjujejo, da bodo stroški izvedbe vseh aktivnosti znašali približno 21.000€. Sredstva 
bodo poskušali pridobiti na območju občine in zunaj nje, zato so izdelali omejeno število 
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miniaturnih kipcev, ki so na voljo zainteresiranim donatorjem. Cena posameznega kipca 
je 500€. Za pomoč pri pridobivanju sredstev se obračajo tudi na župana, občinske 
svetnike in posamezne odbore. 
 
V razpravi so sodelovali M. Pograjc, B. Demšar, C. Franko, A. Dolinar, V Prosen in M. 
Jovič in zavzeli stališče, da je projekt velik organizacijski in finančni zalogaj, ki je 
pomemben za občino in njeno promocijo. 
 
Svetnica C. Franko je izpostavila problem financiranja, ker meni, da je  precej aktivnosti 
je že v teku, kar pomeni, da so stroški že nastali, medtem ko sredstva za pokritje 
finančne konstrukcije še niso zagotovljena. 
 
M. Jovič je predlagal, da se sredstva zagotovijo iz proračunske postavke namenjene 
obnovi kulturnih spomenikov. 
 
AD5: Predlog za določitev višine enkratne pomoči za novorojence v občini 
Dobrova-Polhov Gradec za leto 2008 
 
Poročevalka: M. Tavčar 
Enkratna pomoč za novorojence, določena s Pravilnikom o enkratni pomoči za 
novorojence v občini Dobrova-Polhov Gradec (Naš časopis, št. 302/04 – v nadaljnjem 
besedilu: Pravilnik), je namenjena novorojenemu otroku. Predstavlja pozornost staršem 
ob rojstvu otroka, novega občana Občine Dobrova-Polhov Gradec iz občinskega 
proračuna, ki določa: 
pomoč v obliki vrednostnega bona, 

- upravičence, 
- pogoje za pridobitev pomoči  
- postopek za uveljavljanje pomoči in način dodelitve. 
- višino pomoči, ki jo s sklepom določi občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec 

enkrat letno. 
Narejena je bila primerjava višine pomoči po različnih občinah iz katere je razvidno, da so 
sredstva, ki jih namenjamo v naši občini med najvišjimi, zato se s sklepom predlaga 
nespremenjena višina pomoči.  
 
M. Jovič in A. Dolinar sta bila mnenja, da bi bila potrebna uskladitev z letno rastjo cen. 
 
Sklep 78/2/8 
»Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme sklep, da se v letu 2008 vsakemu 
novorojencu v občini Dobrova-Polhov Gradec nameni enkratna pomoč v višini 252 €.« 
 
ZA: 14 GLASOV  PROTI: 0 GLASOV   VZDRŽANI: 0 GLASOV 
 
AD6 Predlog za dvig izhodiščne cene komunalnega prispevka za leto 2008 
Poročevalec: B. Krnjajič 
Odbor za komunalo je na svoji 7. redni seji dne 17.01.2008, obravnaval izhodiščno ceno 
za izračun sorazmernega deleža stroškov opremljanja stavbnega zemljišča za leto 2008. 
 
Na osnovi 8. člena Odloka o plačilu sorazmernega dela stroškov za pripravo in 
opremljanje stavbnega zemljišča na območju Občine Dobrova – Polhov Gradec se morajo 
izhodiščna cena sorazmernega dela stroškov opremljanja stavbnega zemljišča in vsa 
prejšnja namenska plačila investitorja v izgradnjo komunalnih napeljav na območju 
predvidene gradnje revalorizirati s povprečnim indeksom podražitve za stanovanjsko 
gradnjo, ki jo objavlja Gospodarska zbornica Slovenije - Združenje za gradbeništvo in 
IGM. Indeks podražitev za stanovanjsko gradnjo v XI. in XII. mesecu 2006 in od I. do X. 
meseca leta 2007 je 105,21. Nova izhodiščna cena na osnovi indeksa je 8.690,00 EUR. 
Odbor Občinskemu svetu predlaga, da sprejme sklep v predlagani obliki. 
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Svetnika L. Dolinarja je zanimalo, če se ta sredstva vračajo nazaj v infrastrukturo občine. 
 
V obrazložitvi mu je bilo pojasnjeno, da se s komunalnim prispevkom letno zbere okoli 
300.000 €, vsaj 500.000 € pa se letno nameni za ureditev komunalne infrastrukture v 
občini. 
 
Sklep 79/3/8 
» Občinski svet potrjuje dvig izhodiščne cene na višino 8.690 € za izračun sorazmernega 
deleža stroškov opremljanja stavbnega zemljišča za leto 2008.« 
 
ZA: 13 GLASOV  PROTI: 1 GLASOV   VZDRŽANI: 0 GLASOV 
 
AD7 Predlog Pravilnika o ukrepih za razvoj podeželja na območju občine 
Dobrova- Polhov Gradec od leta 2008-2013 
Poročevalka: Helena Čuk 
Na podlagi predloga članov odbora za kmetijstvo in gozdarstvo so bile pripravljene  
spremembe pravilnika, na katere sta pozitivno mnenje podala oba soglasodajalca 
Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano (ukrepi pod točko 1) in Ministrtsvo za 
finance (ukrepi pod točko 2). Na podlagi predloga MKGP je v celoti sprejet nov pravilnik, 
ki nadomešča starega. 
 
V točki 1.1. je pravilnik dopolnjen z novim uktepom, nakupom novih in rabljenih 
kmetijskih strojev. V predlaganih spremembah do upoštevane tudi pripombe revizijske 
hiše, ki je opravljala notranjo revizijo poslovanja občine.  
 
A. Potočnika je zanimalo, ali bo pravilnik preprečil opuščanje kmetovanja na Dobrovi. V 
obrazložitvi mu je bilo pojasnjeno, da je pravilnik v celoti pripravljen na podlagi 
evidentiranih potreb v občini in možnostih, ki jih dovoljujejo skupinske izjeme. Zato se 
tudi pričakuje, da se število kmetijskih površin v občini ne bo zmanjševalo. Po podatkih 
občinske uprave večjega opuščanja obdelave kmetijskih zemljišč na območju Dobrova ni 
zaznati. 
 
V nadaljevanju je obrazložitev dopolnila še A. Dolinar, ki je obrazložila, da je bil razlog za 
dopolnitev pravilnika z nakupom novih in rabljenih kmetijskih strojev, prav nizka poraba 
sredstev v preteklem letu. 
 
Sklep 80/4/8 
»Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme Pravilnik o ukrepih za razvoj 
podeželja na območju občine Dobrova-Polhov Gradec od leta 2008 do leta 2013.« 
 
ZA: 14 GLASOV  PROTI: 0 GLASOV   VZDRŽANI: 0 GLASOV 
 
AD8 Predlog občinskemu svetu za oblikovanje nove Notranjske pokrajine  
 
Na pobudo župana občine Vrhnika so se sestali župani in predstavniki občin Bloke, 
Borovnica, Brezovica, Cerknica, Dobrova-Polhov Gradec, Horjul, Log-Dragomer, Logatec, 
Loška dolina, Pivka, Postojna in Vrhnika. Razprava je potekala o predlogu določitve 
Notranjske pokrajine s sedežem na Vrhniki.  
 
Na podlagi predlaganega pisma o nameri je bilo dogovorjeno, da se občinskim svetom 
posameznih občin predstavi pobudo o določitvi pokrajine.  
 
V razpravi so sodelovali A. Potočnik, C. Franko, M. Jovič, , B. Demšar, L. Dolinar, V. 
Prosen, S. Kostrevc, ki so zavzeli stališče, da imamo več stikov z Ljubljano in obstoječo 
osrednjeslovensko regijo, pot z Notranjskimi občinami. Na Ljubljano nas veže obstoječa 
infrastruktura, različne komunalne storitve, zaposlitve, skupni projekti. Pred kakršno koli 
odločitvijo je potrebno pretehtati pozitivne in negativne učinke vključitve v Notranjsko 
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pokrajino. Simona Kostrevc je opozorila , da so se na januarskem sestanku o oblikovanju 
Notranjske regije dogovorili, da se s podpisanim pismom o nameri s priloženim 
zemljevidom predvidene notranjske pokrajine seznani ministra g. Žagarja- Službo Vlade 
za lokalno samoupravo in regionalno politiko.  
M. Pograjc, je menil, da je potrebno predhodno pridobiti mnenja občanov. 
M. Dolinar: občinski svet je že na eni od prejšnjih sej podal svoje mnenje o oblikovanju 
pokrajin. 
 
AD9 Sprejem sklepa o ustanovitvi društva LAS (lokalna akcijska skupina) 
Barje z zaledjem 
Poročevalka Helena Čuk 
V letu 2003 so občine Brezovica, Borovnica, Dobrova-Polhov Gradec, Horjul, Log –
Dragomer in Vrhnika pristopile k izdelavi in sofinanciranju izdelave Razvojnega programa 
podeželja. Z novo finančno perspektivo 2007-2013, so razvojni programi podeželja 
vključeni v pobudo LEADER katere glavni strateški cilj je izgradnja lokalnih zmogljivosti 
za zaposlovanje in diverzifikacijo podeželja. Pobuda Leader temelji za vzpostavitvi lokalne 
akcijske skupine, ki bo nosilka izvajanja programov in projektov, ki jih sofinancira EU in 
MKGP. 

Navodila MKGP o pobudi LEADER predvidevajo, da se na obravnavanem območju 
ustanovijo Lokalne akcijske skupine v obliki javno zasebnega partnerstva. Ustanovljena 
LAS je nosilka izvajanja pristopa LEADER (pripravijo in izvajajo Lokalno razvojno 
strategijo, katere podlaga je Razvojni program podeželja). LAS, ki zadosti vsem pogojem 
pobude LEADER dobi status delujoče LAS, in lahko s svojimi programi kandidira na 
nepovratna sredstva (nacionalna in Evropska).  

Po ustanovitvi in pripravljeni strategiji bomo zadostili pogojem za prijavo na razpis MKGP 
namenjenega sofinanciranju delovanja LAS. 

A. Potočnik, je menil da z ustanovitvijo LAS počakamo.  
 
C. Franko je menila, da ustanovitev ne prinaša finančnih obveznosti, ki bodo odvisne od 
sodelovanja pri projektih. 
 
F. Bradeško, v statutu je navedeno, da imajo člani glasovalne pravice, glede na delež 
sredstev, ki jih prispevajo. 
 
V obrazložitvi je bilo pojasnjeno, da bo člen potrebno uskladiti z Zakonom o društvih (en 
član  en glas). Ostala razmerja bodo urejena s posebnim aktom.  
 
Sklep 81/5/8 
»Občina Dobrova-Polhov Gradec pristopa k ustanovitvi razvojnega društva »LAS Barje z 
zaledjem«, katerega glavna naloga je vzpostavitev območnega javno zasebnega 
partnerstva za zagotavljanje skladnega in trajnostnega razvoja podeželja na območju 
občin Borovnica, Brezovica, Dobrova-Polhov Gradec, Horjul, Log Dragomer in Vrhnika. 
 
ZA: 13 GLASOV  PROTI: 1 GLASOV   VZDRŽANI: 0 GLASOV 
(glas proti je podal F. Dolinar) 
 
Sklep  82/6/8 
Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec pooblašča župana Lovra Mraka, da zastopa 
interese občine Dobrova-Polhov Gradec v razvojnem društvu »LAS Barje z zaledjem«. 
 
ZA: 13 GLASOV  PROTI: 1 GLASOV   VZDRŽANI: 0 GLASOV 
(glas proti je podal F. Dolinar) 
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AD 10 Razno 
 

- informacija v zvezi z vračanjem vlaganj v javno telekomunikacijsko 
omrežje 

Komisija za sestavo seznama upravičencev do vračila vlaganj v javno telekomunikacijsko 
omrežje je januarja 2008 sprejela stališča in sklepe za nadaljnje aktivnosti vračil končnim 
upravičencem. S sprejetimi sklepi komisije se seznanja člane občinskega sveta. V Našem 
časopisu bo ponovno objavljeno obvestilo o zbiranju zahtevkov upravičencev z določenim 
rokom, ko se zbiranje zahtevkov izteče (17.3.2008). 
 
V prilogi je na vpogled tabela iz vseh šestih poravnav. Pri izplačilu končnim upravičencem 
na podlagi Pogodbe iz leta 1997, bodo odšteta vračila posameznikom, ki so ta sredstva v 
preteklosti že dobili iz občinskega proračuna (25.000,00 Sit ter 13.100.00 Sit)  
 
Na podlagi prejetih zahtevkov oz. oddaji podatkov, bodo upravičenci dobili poravnave in 
v roku 15 dni po podpisu poravnav tudi izvedla plačila.  
 

- seznanitev s pobudo civilnega odbora proti legalizaciji policijskega 
strelišča  

Odbor civilne iniciative Dobrova-Graben je na občinski svet naslovil dopis s katerim 
obvešča svetnike občinskega sveta, da se ne strinja s spremembo namembnosti 
zemljišča, ki je v lasti MNZ in se je uporabljalo za strelišče.  
Na podlagi sodbe okrožnega sodišča z leta 2004, je bilo MNZ dolžno zemljišče vzpostaviti 
v prvotno stanje. Sprememba namembnosti, pa bi MNZ omogočila ureditev strelišča, ki 
povzroča močan hrup, ki moti okoliške prebivalce. 
 

- zadrževalniki 
Poročevalec F. Breskvar 
Na sestanku na MOP-u (6.2.3008) na katerem so bili poleg Župana še F. Breskvar in B. 
Krnjajič, so predstavniki MOP-a jasno izraženo, da v kolikor DPN za gradnjo 
zadrževalnikov ne bomo vključili v občinske planske akte, z strani MOP-a ne bomo dobili 
potrditve. Javna razgrnitev dopolnjenega osnutka DPN, ki je bil sprejet na vladi RS v letu 
2006, je predvidena v mesecu marcu 2008, po dopolnjenem osnutku DPN. 
 
Na podlagi sestanka na MOP, se je sestala skupina za spremljanje priprav DPN in 
predlagala, da se skliče zbor krajanov, na katerega se povabi medije, kjer se jasno 
opredelijo stališča do gradnje zadrževalnikov v občini.  
 
V razpravi so sodelovali F. Breskvar, L. Dolinar, F. Dolinar, M. Pograjc, C. Franko, S. 
Kostrevc, A. Potočnik, B. Demšar, F. Bradeško in ponovno izrazili nestrinjanje z gradnjo 
zadrževalnikov. 
 
F. Cvetko je zanimalo v kateri fazi je izdelava DPN, zanimalo jo je mnenje občine Horjul. 
Menila je, da bi morali sklicati zbor krajanov, ki bi moral biti moderiran.  
 
Razgrnitev je predvidena v marcu 2008, v mesecu aprilu pa naj bi imel MOL razgrnitev 
svojih prostorskih planov. Občina Horjul nasprotuje gradnji zadrževalnikov. Javna 
razgrnitev traja 1 mesec. V roku 6 mesecev se obravnava pripombe, tako popravljen 
DPN, sprejme sklep, na podlagi katerega se lahko začne z gradnjo. 
 
S. Kostervc je predlagala, da se kljub vsemu skliče zbor krajanov, ki bo podlaga za 
novinarsko konferenco, da bodo občani seznanjeni z gradnjo.  
 
L. Dolinar je zanimalo stališče odbora in ministrstva za kmetijstvo. G. Breskvar je 
obrazložil, da po načrtih MOP-a pripravljena analiza vpliva na kmetijstvo na območju 
zadrževalnikov, kjer predvidevajo celo višje kmetijske pridelke na tem območju 
zadrževalnika. 
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F. Bradeško  je menil, da je zbor krajanov dodatno razvnemanje strasti, krajani so 
seznanjeni z nasprotovanjem gradnje. V kolikor bi na zbor krajanov bi lahko prišli 
predstavniki MOP-a, bi sklic zbora krajanov dosegel svoj cilj.  
 
F. Dolinar in M. Dolinar sta menila, da mora občina pridobiti pravno pomoč. Pripraviti bi 
morali gradivo, ki bi bilo dostopno tudi občanom MOL-a. 
 
V razpravi se je na predlog Župana izoblikovalo mnenje, da se čez 14. dni skliče seja 
občinskega sveta z eno točko dnevnega reda, na kateri se bo obravnaval predlog DLN na 
katero se povabi predstavnike MOP-a.  
 

- Vloga za finančno pomoč  
Na občino je prišla vloga Ivana Raztresna, za finančno pomoč zaradi požara. Sredstva se 
namenijo iz splošne rezerve.  
 
Občinski svetniki so se strinjali predlogom župana in sprejeli naslednji sklep: 
 
 
Sklep 83/7/8 

 
Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec prejme sklep, da se Raztresen Ivanu, Črni 
Vrh 56, 1355 Polhov Gradec, zaradi odprave posledic požara, dodeli enkratna pomoč  
višini 2.000 EUR. 
 
g. A. Potočnik je v zaključku dodal, da se doda njegovo osebno mnenje pod točko 8, se 
ne strinja z vključevanjem občine v Notranjsko regijo in zahteva, da občina ostane del 
osrednjeslovenske regije. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 24. 00 uri.  
  
Zapisala: 
Helena Čuk 

 
 
 

 
 

Lovro Mrak 
župan 

 


